

8天 6晚 人間仙境張家界 長沙/鳳凰古城



(含世界著名玻璃桥/天门山/天门洞/袁家界/天子山)

TOUR CODE: 8CCZC



第一天 吉隆坡-長沙-常德 (機上用餐/晚餐) 宿: 常德 4*汤臣万豪酒店或同級
 集合于吉隆坡机场, 乘搭航班飞往长沙。前往常德, 游览柳叶湖公园, 常德诗墙及大小河街。入住酒店。

第二天 常德-鳳凰古城 (早/午/晚餐) 宿: 鳳凰 4*江天度假村酒店或同級
 早餐后, 驱车前往苗族人口居多的千年水乡凤凰古城。游览凤凰古城九景, 最有名的是那一幢古色古香、富有浓郁苗族风韵的吊脚楼群。游览沱江风光带, 您可饱览两岸风光和具有浓郁民族特色的吊脚楼群、风雨楼、风雨虹桥等。也可于老街上选购苗族的刺绣、银器等手工艺品。晚餐后, 夜遊古城夜幕低垂, 古城夜景及热闹的风情酒吧街, 更叫您不能错过。

第三天 鳳凰古城-張家界 (早/午/晚餐) 宿: 張家界 5*大成山水酒店或同級
 早餐后前往张家界, 游览被称为“张家界之魂”, 张家界海拔最高的山天门山。乘坐世界上最长的登山索道天门山索道(全长7455米)直达山顶游览悬于峭壁上的鬼谷栈道(全长800米, 平均海拔1400米), 并体验玻璃悬空栈道, 感受有如悬浮空中的刺激感觉。续乘搭环保车沿着共99个弯道的通天大道前往游览世界上最高海拔的天然穿山溶洞天门洞, 1999年世界特技飞行大师曾驾飞机穿越天门洞, 并因此引起世人的关注。(如遇冬季结冰, 天门洞及扶梯无法游览, 费用不予退还)

第四天 張家界 (早/午/晚餐) 宿: 張家界 4*錦繡東都或同級
 早餐后搭乘天子山索道上山, 环保车前往天子山风景区, 游览景点西海风景区、御笔峰、仙女散花、贺龙公园等。袁家界风景区游览山上风光名胜如天下第一桥、迷魂台、后花园等。当中的乾坤柱(电影《阿凡达》中“哈利路亚山”原型山)是游览袁家界风景区炙手可热的大景点。游毕搭乘世界上最高的户外观光电梯, 高326米的百龙电梯下山。

第五天 張家界 (早/午/晚餐) 宿: 張家界 4*錦繡東都或同級
 早餐后游览张家界国家森林公园金鞭溪, 沿着溪水在极清新的空气里穿行于绝壁奇峰间观赏花果山、张良墓、金鞭岩等。接着游览狭长峡谷十里画廊(含双程小火车), 两旁的山峰错落有致, 山上的岩石形成采药老人、天狗望月、寿星迎宾实景造型, 人行期间如在画中。晚餐后, 送往酒店休息。

第六天 張家界 (早/午/晚餐) 宿: 張家界 4*錦繡東都或同級
 玻璃桥位于张家界大峡谷景区栗树垭和吴王坡区域内, 为一座景观桥梁, 兼具景区行人通行、游览、蹦极、溜索、T台等功能。主跨430米, 一跨过峡谷, 桥面长375米, 宽6米, 桥面距谷底相对高度约300米。这座全透明玻璃桥长度、高度位居世界第一。玻璃桥建成后, 将成为世界首座斜拉式高山峡谷玻璃桥; 并创下世界最高最长玻璃桥、首次使用新型复合材料建造桥梁等多项世界之最。之後游览素有“人间仙境”之称的张家界游览大峡谷风景区, 集山、水、洞、峡于一身, 是张家界地貌的博物馆, 生态游得最佳选择。首先, 步行云梯进入园内, 惊叹惊险的峡谷奇观。漫步在峡谷内的栈道内, 一路上峡谷瀑布形态各异, 神泉湖潭水比九寨沟显得更清更幽。接着, 乘船游览神泉湖的雄伟壮观。

第七天 張家界-長沙-吉隆坡 (早/午餐)
 早餐后返回长沙。午餐后, 黄兴商业步行街自愿购物。送往機場

第八天 抵達吉隆坡 (機上用餐)



必須參加自費項目(人民币 450):

1. 天门狐仙山水实景剧 (冬天停演更改为魅力湘西歌舞)
2. 溪布街

推薦自費項目(人民币 450):

1. 黄龙洞
2. 皮影戏

酒店以当地星级为准, 行程安排仅供参考, 以最终航班及酒店确认为准



D1 吉隆坡-长沙 CZ 8402 0735-1215
 D7 长沙-吉隆坡 CZ 8403 2110-0150+1

购物站: 药店、珠宝、丝绸、茶叶、乳胶、摄像
 团费包含: 机场税、23kg行李、小费、旅游保险、中国普通签证(一次入境)
 团费不含: 吉隆坡机场接送

出发日期	成人双人间	小孩占床	小孩无床	成人单人间

8D The Wonderland ZhangJiaJie

6N

ZhangJiaJie Glass Bridge Mount TianMen ~ TianMen Cave ~ TianZi Mountain



TOUR CODE : 8CCZC



Day 1 KUL/CSX/Changde (MOB,D) Hotel: 4* Tang's hotel or SML
Assemble at Kuala Lumpur airport, boarding flight depart to ChangSha. Upon arrival transfer to Changde visit Willow Leaf Lake Park, The Wall & Shopping Street.

Day 2 Changde - Phonenix (B,L,D) Hotel: 4* Jiangtian Holiday Hotel or SML
After breakfast, proceed to Phonenix visit to formed as China most beautiful village **Phoenix Ancient Town** was fully occupied with picturesque of Miao's ethnic stylish cultural. Visit to Tuojiang River, Hanging Residency, HonqQiao Bridge & etc. Don't miss out the beautiful night scenery of the town, our accommodation is arranged just walking distance away.

Day 3 Phonenix - ZhangJiaJie (B,L,D) Hotel: 5* DaChengShanShui Hotel or sml
After breakfast, proceed to Zhangjiajie and visit to **TianMen Hill**. Take ride the world longest sightseeing Cable Car to the Peak and visit to **Ghost-Valley Plank Road**, is located at the scenic area looking for the wonderland with a whole length of 800 meter and suspended from the cliff more than 1400 meter and above sea level on the upper side of the Ghost Valley Cave and also experience the exciting of **Glass Bottomed Skywalk (Glass Bridge)**. Thereafter, take ride coach along Heaven-Linking Avenue which has 99 turns to visit to **TianMen Hole**. In 1999, the master of international stunt flying piloted the planes to fly through, gave rising of sensational reactions in the world.

Day 4 ZhangJiaJie (B,L,D) Hotel: 4* Inth Splendid East or SML
Today's highlight surely will be take ride the world's highest and heaviest outdoor elevator in the world **Bailong Elevator** ascend to **YuanJiaJie Scenic Area**, it becomes more popular as the **Southern Sky Pillar** inspired the floating mountains in the Hollywood blockbuster Avatar. Full with spectacular scenery such as **First Bridge, Back Garden, Ecstasy Stage**. Thereafter, tour journey continue to **TianZi Mountain**, visit **West Sea Scenic Area, YuBi Peak, HeLong Park**. Next, descend by Cable Car.

Day 5 ZhangJiaJie (B,L,D) Hotel: 4* Inth Splendid East or SML
After Breakfast, visit to **Golden Whip Stream**, is about 7 km and is known for its pristine waters, steep cliffs and green mountains. After that, visit to **Ten Miles Gallery**, a corridor which rich with natural landscape picturesque both side. (include 2 ways little train).

Day 6 ZhangJiaJie (B,L,D) Hotel: 4* Inth Splendid East or SML
Zhangjiajie **Glass Bridge**, built with 99 sheets of glass, is 470 yards (430 meters) long, 6.6 yards (6 meters) wide and 985 feet (300 meters) high, the longest and highest glass bridge in the world. Unlike the Zhangjiajie Tianmen Mountain Glass Bridge, which is inserted on the mountain side with a height of 4,690 feet (1,430 meters), Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge hangs over a valley. It provides a superb panorama of the entire grand canyon. Standing on it is like floating in the air. Come and have a try if you are brave enough. There is also a rope line nearby, which surely excites your nerves. Today's Highlights surely will be visit the paradise of hiking **Grand Canyon**, started off with a series of steep stairway between two narrow cliffs. At the bottom of the valley is a long meandering river with greeneries abound and majestic mountains and cliffs as backdrop. The wooden walkways built along the stream to discover waterfalls, colorful ponds and caves. Along the way, the colors of the river changed at least 5 different shades of green and blue on every bends and turns. At last, take a Boat Ride further down the river. After Lunch, proceed to ChangSha, HuangXin Road Shopping Street.

Day 7 ZhangJiaJie-ChangSha-KUL (B, L, MOB)
After Breakfast, proceed to ChangSha. After Lunch **HuangXin Road Shopping Street**. until transfer to airport for your flight depart home

Day 8 Arrival Kuala Lumpur (MOB)

Hotel Rate based on local rating. Tour itinerary is subject to change without prior notice according to final confirmation of flight and hotel booking

D1 KUL/CSX CZ 8402 0735-1215
D7 CSX/KUL CZ 8403 2110-0150+1

Compulsory Additional Tour (RMB 450):

- 1 The Love Story of A Woodman and A Fairy Fox Show (Winter will to change The Charming of XiangXi Performance)
- 2 Xibu Street



Optional Tour (RMB 450):

- 1 Huanglong Cave
- 2 China Old Movie-Shadow Movie

Shopping Stops : Traditional Chinese Medicine, Silk, Tea, Jewellery, Emulsion
Included : Airport Taxes, 20 kg Check In Luggage, In-Flight Meal, Tipping, Normal Single Entry China Visa
Excluded : Travel Insurance, Airport Transfer

Departure Date	Adult Twin	Child With Bed	Child No Bed	Adult Single Suppl